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Írásbeli választ igényl ő kérdés

Kővér László,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi

XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok

benyújtani

Orbán Viktor miniszterelnöknek

„Mit tett eddig a kormány a tárgyalások érdekében a CEU ügyében? ”

címmel.

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

A felsőoktatási törvény módosítása alapján a jöv őben akkor működhetne oklevelet ad ó
külföldi felsőoktatási intézmény Magyarországon, ha működésének elvi támogatásáról

államközi szerződés rendelkezik .

Április 3-án azt mondta a miniszterelnök a Parlamentben egy újságírói kérdésre, hogy „Majd
tárgyalunk az amerikaiakkal, hogy ők mit szeretnének” .

Április 11-én a miniszterelnök felkérte Altusz Kristófot, a külügy egyik helyette s
államtitkárát, hogy a törvényalkotási időszak lezárulása után folytasson diplomácia i
tárgyalásokat a nemzetközi egyetemek ügyében .

Április 18-án Szijjártó Péter külgazdasági és külügyminiszter nyilatkozta egy sajtótájékoztató t

követően, hogy „A magyar kormány továbbra is nyitott tárgyalni az Egyesült Államok
szövetségi kormányával, és készen áll bármilyen egyeztetésre a Közép-európai Egyetemmel . ”

országgyű lési képviselő



Kérdésem :

1. Milyen lépéseket tett eddig a kormány az amerikai szövetségi kormánnyal való
tárgyalás érdekében ?

2. Tájékoztatták-e hivatalos úton az amerikai szövetségi kormányt a felsőoktatási törvén y
módosításáról, és kezdeményezték-e a tárgyalások megkezdését?

3. Altusz Kristóf miniszterelnöki megbízott felvette-e már a kapcsolatot az Egyesül t
Államok kormányával?

Válaszát előre is köszönöm !

Budapest, 2017. május 10 .

Tisztelettel,

Szél Bernadett
országgyűlési képviselő (LMP)
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